
  
  

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

Seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 21. 12. 2011 ob 15:00 v seminarski sobi F5 

  

Prisotni: I. Falnoga, Z. Jernejc, J. Pungerčar, T. Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc, C. Filipič, M. Gams, R. 
Pergarec, P. Ferkal, T. Martun. 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov opravičili: M. Koželj, R. Ponikvar, A. Fekonja, J. 
Jakofčič G. Kramberger, G. Tavčar, D. Zupančič. 

  

1.      Pregled in potrditev zapisnika seje z dne 7. 12. 2011. Zapisnik je bil sprejet brez 
pripomb. 

  

2.      Tekoča obvestila: 

- Obravnavali smo na novo pridobljen način registracije prihoda in odhoda z dela, ki naj bi zaživel 
s 1. 1. 2012. Sistem se nekaterim članom ne zdi dorečen, prisotna je bojazen, da bodo tajnice 
poleg že ustaljenih obremenitev dobile dodatne naloge vodenja evidenc prisotnosti, kar bi jim 
povečalo že tako velik obseg dela. Sistem zaznavanja in evidence prisotnosti zaposlenih je v 
veljavi od leta 1993 in se do danes ni spremenil. Pravilnik velja za vse zaposlene enako, razen za 
raziskovalno-razvojne kadre, ki zaradi narave dela prisotnost usklajujejo v dogovoru s svojimi 
vodji odsekov. Zagotovljeno nam je bilo, da nov način evidentiranja prisotnosti zaposlenih ne bo 
dodatno obremenjeval tajnic. Ker ne vemo natančno, kako bo sistem deloval in kaj vse bo nudil, 
predlagamo, da se pomanjkljivosti, ki bi se pokazale v praksi, čim hitreje odstranijo z nadgradnjo 
funkcij. 

- M. Gams nas je seznanil, da bo na razpolago, za nakup ali najem, del stavbe Tehnološkega parka 
na Teslovi ulici. Soglasno podpiramo vodstvo IJS, da se odloči za nakup ali najem stavbe 
Tehnološkega parka na Teslovi ulici saj bi s tem pridobili poslovne prostore in rešili velik problem 
parkiranja na IJS. 

- V mesecu januarju 2012 želimo povabiti na sestanek direktorja, za katerega moramo pripraviti 
vprašanja v zvezi z aktualnimi vprašanji o razvoju in poslovanju IJS. Vprašanja zbira M. Gams. 



3.      Razno:          

I. Falnoga in M. Štraus sta se udeležili  delavnice »Delavnica Malo blišča, pa veliko bede: 
položaj raziskovalne dejavnosti v RS«, ki jo je 20. 12. 2011 organiziral Pedagoški inštitut v 
prostorih Filozofske fakultete. Igor Ž. Žagar, Z. Kodelja in D. Štrajn. Prisotne so seznanili s problemi 
manjših raziskovalnih inštitutov ter pridobivanjem finančnih sredstev za njihove projekte. 

Ugotavljajo, da so Javni raziskovalni zavodi, glede na položaj in vlogo univerz, že vse od 
osamosvojitve Slovenije v neenakopravnem položaju: medtem ko je financiranje univerz 
relativno stabilno (četudi, brez dvoma, ne zadostno), je preživetje raziskovalnih inštitutov odvisno 
od vsakokratnih prijav raziskovalnih projektov na vedno redkejše javne razpise, na katerih je na 
voljo vedno manj denarja - četudi je ustanovitelj javnih raziskovalnih zavodov (JRZ) Vlada 
RS.                                                                                                         

Razmere na tem področju sta dodatno zaostrili še obe resoluciji, ki ju je v prvi polovici leta 2011 
sprejel Državni zbor: Nacionalni program visokega šolstva in Raziskovalna in inovacijska strategija 
Slovenije. Resoluciji, med drugim, napovedujeta ukinitev programskega financiranja, 
predvidevata oz. napovedujeta pa tudi, da naj bi se manjši raziskovalni inštituti pridružili 
univerzam. In vendar je Univerza v Ljubljani, takoj po sprejetju obeh resolucij, k sodelovanju oz. 
(pridruženemu) članstvu povabila prav štiri največje javne raziskovalne zavode: ZRC SAZU, Institut 
»Jožef Stefan«, Kemijski inštitut in Nacionalni inštitut za biologijo, ki pa so ponudbo odklonili in 
ustanovili lasten konzorcij. Manjši raziskovalni inštituti so bili tako ponovno potisnjeni ob stran, 
pravzaprav na rob preživetja. 

Dogodek novoletnega obdarovanja otrok je ob zadovodljstvu prisotnih in brez zapletov potekal 
14. 12. 2011 ob 17:30 v Peterlinovem paviljonu. Pomoč pri samem dogodku so prostovoljno 
ponudili in sodelovali, Z. Jernejc, J. Per, R. Bevc in M. Pečar, katerim se iskreno zahvaljujemo. 

  

Seja je bila končana ob 16:00. 

Sejo je vodil M. Gams in sovodila T. Ručigaj                                                  Zapisala: Metka Štraus 

  

Ljubljana, 22. 12. 2011 

  
Poslano:           - vsem članom IO SVIZ/IJS 

                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 

                        - v. d. sekretarke IJS    
 


